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  Konferencija SBB
    Izbori za Bunjevački nacionalni savet najbolje rešenje
    

  

  

   Dragan Kopunović ukazao je na opstrukciju koju čine pojedini članovi BNS-a i kakve to ima
posledice na rad Saveta. Posebno je istakao koji poslovi i projekti su u zastoju a to su
štampanje udžbenika na bunjevačkom jeziku ( Bunjevačke čitanke i Priruč
nika za učitelje)
koji predstavljaju veoma važan segment rada Saveta i koji su ujedno i mnogo važni za ceo
bunjevački narod.

  

   Siniša Tikvicki je detaljno objasnio šta se događalo oko „Sporazuma“ i ko je u stvari prekršio
dogovore. Objasnio je da je do dogovora o zajedničkom nastupu na predstojećim izborima
došlo u novembru 2011. godine na zajedničkom sastanku potpisnika Sporazuma i ostalih
bunjevačkih institucija. Pročitan je i najvažniji deo saopštenja  (objavljenog:
11.11.2011.g.) sa tog sastanka koji glasi:
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http://www.yueco.rs/vest/politika/sastanak-bunjeva-kih-stranaka-i-institucija
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„Sastanku su prisustvovali predstavnici Bunjevačke stranke Vojvodine, Saveza bačkih
Bunjevaca, Bunjevačkog nacionalnog saveta, Bunjevačke matice, KUD Bunjevke, BKC
Bajmoka i Bunjevačkog informativnog centra. Zaključeno je da je nakon formiranja posebnog
biračkog spiska, izbora za Nacionalni savet i uspostavljanja punog jedinstva u radu Nacionalnog
saveta i institucija, nakon sprovedenog popisa stanovništva, sledeći najvažniji cilj za bunjevačku
nacionalnu zajednicu da se politički profilišu potrebe i ciljevi bunjevačke nacionalne zajednice
na predstojećim izborima.

  

Zaključeno je da je neophodno postići jedinstvo u stavu da se politički ciljevi mogu realizovati u
punoj meri, samo preko političkih predstavnika bunjevačkog naroda, a ne učešćem
pojedinaca na listama drugih političkih stranaka . Namera je da u Skupštine
grada Subotice i Sombora budu izabrani odbornici 
ispred političkih stranaka sa bunjevačkim predznakom
, i da se izbore za pravo da učestvuju u skupštinskoj većini, odnosno da sa drugim političkim
strankama formiraju lokalnu vlast. U tom cilju tražiće se najbolja rešenja o načinu izlaska na
izbore.
“

  

I šta se dešava pred izbore?
22.marta 2012. godine dolazi do potpisivanja koalicionog sporazuma  između Lige i
Bunjevačke matice na iznenađenje mnogih. Sporazumom je predviđeno da Bunjevačka matica
pozove svoje članove i sve Bunjevce da na izborima podrže Ligu što i čine na 
konferenciji
3. maja 2012. godine i to ni manje ni više poziv svim Bunjevcima da glasaju za Ligu upućuje 
mr Suzana Kujundžić Ostojić
, jedan od potpisnika Sporazuma i nosilac liste „
Sad i uvik samo Bunjevci
“! 
 Zaključak o tome ko je prvi prekršio Sporazum ostavljam građanima – istakao je na kraju Siniša
Tikvicki.

  

Savez bačkih Bunjevaca smatra da se kriza u okviru Bunjevačkog nacionalnog saveta jedino
može rešiti novim izborima, budući da teško može doći do dogovora između suprotstavljenih
strana. Naime, SBB, smatra da jedino dvotrećinska većina u BNS može obezbediti nastavak
rada, dok u protivnom jedino rešenje jeste izlazak na izbore.
Ako ne bude najmanje 16 članova za nastavak normalnog rada, SBB će napustiti ovu instituciju
i tražiti izbore jer time članovi saveta sa liste SBB dokazuju da ne štite funkcije, nego da žele
normalan rad.
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http://www.subotica.com/vesti/bunjevacka-matica-podrzala-lsv-id10330.html
http://www.yueco.rs/vest/politika/lsv-o-ekuje-devet-mandata
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U tom slučaju tražićemo od države da odmah raspiše nove izbore, zato što nas država plaća.
Siguran sam da im ne pada na pamet da daju milione za rad na način kako mi danas radimo u
Nacionalnom savetu.
 SBB smatra da mr Suzana Kujundžić-Ostojić ne može da vrši dužnost predsednika BNS jer za
to nije sposobna i zbog poziva koji je u izborima uputila, da svi Bunjevci glasaju za Ligu
Socijaldemokrata Vojvodine zbog koga ona nikada ne može dobiti podršku SBB-a. Takođe SBB
nikada neće podržati struju koju predvode Ivan Sedlak, za koga smatramo da je režiser cele
ove situacije i Aleksandar Matković,
koji je priznao da ima, kako je rekao „hrvatske papire“. S obzirom da je prvobitno bilo
dogovoreno zajedničko nastupanje stranaka sa bunjevačkim predznakom uz podršku
bunjevačkih institucija na majskim izborima, sklapanje sporazuma Bunjevačke matice i
Bunjevačke stranke Vojvodine sa LSV i URS, je poništilo sve prethodne dogovore pa od tada
SBB nastupa samostalno. Samo je SBB ostao veran ciljevima koji su postavljeni, jer je na
izbore izašao samostalno i pod svojim imenom i postigao planirani cilj da bude deo vlasti u
gradskoj skupštini u Subotici. Oni koji su bili na listi LSV i URS nisu postigli nikakav rezultat na
izborima i zbog neispunjenih ambicija krenuli su u proces rušenja BNS.
 Zapanjeni smo da je na stranu onih koji sada ruše BNS stao i Nikola Babić potpredsednik
BNS i naš do juče koalicioni partner, jer su njega isti ljudi smenjivali sa mesta predsednika
BNS-a pre nekoliko godina. Babić mora da odgovori zašto je smenio svog najbližeg saradnika,
profesorku Nevenk
u Bašić-Palković
i 
dr Etelu Jerinkić
koja je u BNS izabrana na njegovoj listi a danas je član Gradskog veća zadužena za
obrazovanje što je za nas od izuzetnog značaja, a postavio 
Blaška Gabrića
, koji za sebe kaže da je „jugoslovenski Bunjevac“ i 
Aleksandra Matkovića
, koji je priznao da je „Bunjevac sa hrvatskim papirima“.

 „Hvala lepo na tome da Bunjevce spašavaju od Bunjevaca, bunjevački Hrvati i jugoslovenski
Bunjevci. Mi to ne prihvatamo“ - istakao je Mirko Bajić, predsednik SBB-a na kraju
konferencije.

  

    

 3 / 3


